
Zápis z jednání Finančního výboru ZMČ Praha 22 ze dne 3. 8. 2016  - 7/16 
 

Přítomni: dle prezenční listiny přítomni 4 členové z 5 členů výboru 

Host: Ing. Martin Turnovský – starosta (do 17:20 hod.), Ing. J. Pařízek – zástupce starosty 

Zahájení: 17:00 hod. 

Ukončení: 18:25 hod. 

 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Program: 1. Rozpočtové úpravy za období od 21. 4. 2016 do 27. 7. 2016 

2. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2016 

3. Hospodaření ZŠ, MŠ a ŠJ za I. pololetí 2016 

4. Zřízení MŠ Pitkovice a její financování  

5. Odpis pohledávek 

6. Různé  

 

Jednání řídil: předseda FV ZMČ Praha 22, Mgr. Jiří Matyášek 

 

Úvod 

Na úvodu jednání přivítal předseda FV pana starostu Ing. Turnovského a předal mu slovo. Pan starosta 

informoval členy o spolufinancování nové MŠ Pitkovice z dotace MŠMT ve výši 25 mil. Kč. Tím bylo 

možné požádat RHMP o změnu účelu již poskytnutých dotací na MŠ z rozpočtu HMP v celkové výši 

26,9 mil. Kč na nákup pozemku pro potřebu výstavby nové ZŠ. ZŠ Romance byla zařazena mezi 4 

nejvýznamnější investiční priority v rámci základního školství za zhruba 320 mil. Kč. Plán investic na 

výstavbu nových ZŠ (Zličín, Kolovraty, Praha 9 a Praha 22  - Uhříněves) ve výši přes 1 mld. Kč bude 

schvalovat RHMP v srpnu t. r. 

Pan radní Ing. Semeniuk doplnil informaci k žádostem na dofinancování dvou investičních akcí 

připravovaných MČ. Na železobetonovou lávku pro pěší a cyklisty přes frekventovanou ulici Ke Kříži 

v předpokládané výši 10 mil. Kč bez DPH. Dále na nákup pronajatých pozemků v Pitkovicích 

v souvislosti s projektem „Park Pitkovické rybníky“, na jehož dofinancování v rámci Programu na 

financování rozvoje městské zeleně MČ, již HMP také požádala a to v celkové výši 2,9 mil. Kč. 

Možnost navýšení dotace o spoluúčast MČ ve výši 2,5 mil. Kč je v jednání.     

Pan předseda FV Mgr. Matyášek poděkoval celé radě za dosažené úspěchy při získávání dotací do 

rozpočtu MČ, které umožňují realizovat nejen naplánované a pro naše občany důležité investiční akce. 

Současně připomněl doporučení z minulého jednání FV pro vedení MČ, aby lépe tyto úspěchy 

občanům prezentovalo.  

Po rozloučení s panem starostou pokračovalo jednání FV podle programu. Předseda FV konstatoval, 

že FV je usnášeníschopný. Vzhledem k tomu, že nebyly žádné další připomínky a návrhy, dal hlasovat 

o programu jednání:  

 

Usnesení 1. 

FV ZMČ Praha 22schvaluje program jednání FV ZMČ Praha 22 dne 3. 8. 2016. 

4 pro, 0 proti, 0 se zdrželo – návrh byl přijat 

 

Za ověřovatele zápisu byl navržen pan Ondřej Čermák.  

 

Usnesení 2. 

FV ZMČ Praha 22 schvaluje ověřovatelem zápisu z jednání FV ZMČ Praha 22 dne 3. 8. 2016 člena 

FV ZMČ Praha 22 pana Ondřeje Čermáka.  

4 pro, 0 proti, 0 se zdržel – návrh byl přijat 

 

1. Rozpočtové úpravy za období od 21. 4. 2016 do 27. 7. 2016 – písemný materiál  

Předseda FV Mgr. Matyášek předal slovo Ing. Wetterovi, který seznámil členy FV s účelností 

obdržených dotací (29 677 700 Kč), které tvoří největší podíl na rozpočtových opatřeních. U OSPOD 

evidujeme i doplatek za skutečný výkon za rok 2015, jde o jedinou agendu, která je ze státního 

rozpočtu financována v plné výši. Další úpravy -  přesuny výdajů schváleného rozpočtu (154 100 Kč), 



zvýšení stavu fondu darů o přijaté dary na kulturu (50 000 Kč od spol. Totalbase), zapojení fondu 

muzea do rozpočtu (51 500 Kč), zvýšení příjmů a výdajů rozpočtu (181 700 Kč), snížení výdajů 

o vratku nevyčerpaných prostředků OPPK na OIC (450 900 Kč) a odvod finančního vypořádání za rok 

2015 (39 800 Kč). Úpravy jsou schvalovány podle delegovaných kompetencí v RMČ a podle zásad 

HMP a jsou již částečně zahrnuty do upraveného rozpočtu MČ k 30. 6. 2016.    

  

Usnesení 3. 

FV ZMČ Praha 22 bere na vědomí rozpočtové úpravy za období od 21. 4. 2016 do 27. 7. 2016  

 

2. Zpráva o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2016 - písemný materiál  

Předseda FV Mgr. Matyášek uvedl tento bod, který měli všichni členové FV předem k dispozici a 

předal slovo Ing. Wetterovi. Ten sdělil, že čerpání výdajů v celkové rekapitulaci podle jednotlivých 

oddílů rozpočtové skladby bylo podle upraveného rozpočtu do výše 50 %, bylo tak dodrženo plnění 

závazných ukazatelů. Překročení výdajů v rámci jednotlivých položek u odborů je řešeno formou 

rozpočtových opatření. Celkové příjmy byly splněny na 48 % (64 354 975,64 Kč) a celkové výdaje 

byly čerpány ve výši 32 % rozpočtu pro rok 2016 (62 426 988,55 Kč, z toho běžné výdaje 

34 339 962,23 Kč a kapitálové výdaje 28 087 026,32 Kč). V rámci diskuze byly vysvětleny jednotlivé 

dotazy týkající se položek příjmové i výdajové stránky rozpočtu podle odborů. Diskutovány a blíže 

vysvětleny byly FV sledované položky čerpání s rozpočtovou pololetní procentní indikací. Nové 

moduly na web od spol. Galileo – Individuální účty pro zastupitele (materiály na ZMČ), Sociální sítě a 

Multistránka – možnost vertikálních a horizontálních úprav hlavní stránky. Výdaje na opravu soustavy 

rybníků Vodice – Nadýmač – položky podle obsahu plnění – opravy, služby, investice. S průběhem 

financování seznámil členy FV pan radní Ing. Semeniuk včetně souvisejících akcí – cyklostezka a 

výstavba v areálu U Starého mlýna, a o dalších investičních akcích v MČ. Předseda FV ocenil tuto 

připravenost MČ k získávání finančních prostředků z rozpočtu HMP. Výdaje v muzeu – bude 

proveden převod z fondu muzea. Pokladní operace přes ZBÚ z důvodu cash flow (dvě pokladny – 

příjmová a výdajová), od ledna dojde k změně – jedna pokladna.    

Pan zástupce starosty Ing. Pařízek informoval o jednáních na HMP ohledně dofinancování MŠ 

Pitkovice a financování dalších investičních akcí MČ. Dále upozornil, že materiál „Zpráva o plnění 

rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. pololetí 2016“ bude dodatečně zařazen do programu 10. 

ZMČ na jeho zasedání. Zpráva bude také zveřejněna na webu MČ. 

 

Usnesení 4. 

FV ZMČ Praha 22 bere na vědomí Zprávu o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti za I. 

pololetí 2016. 

 

3. Hospodaření ZŠ, MŠ a ŠJ za I. pololetí 2016 – ústní informace 

Předseda FV Mgr. Matyášek předal slovo Ing. Petrovi, který informoval přítomné členy o tom, že 

všechny zřízené příspěvkové organizace měly od zřizovatele zajištěn plynulý provoz, na který 

obdržely z rozpočtu MČ 50 % ze schváleného ročního příspěvku, ZŠ U Obory a ŠJ dále obdržely 

schválený investiční příspěvek. V hospodářské činnosti bylo u všech organizací dosaženo zisku. 

  

Usnesení 5. 

FV ZMČ Praha 22 bere na vědomí informaci o hospodaření ZŠ, MŠ a ŠJ za I. pololetí 2016. 

 

4. Zřízení nové MŠ Pitkovice a její financování – ústní informace 

V souladu s usnesením 31. RMČ ze dne 3. 2. 2016 zahájí nová MŠ Pitkovice provoz slavnostním 

otevřením dne 1. 9. 2016 (čtvrtek) v 10 hodin. K zajištění provozu pro MŠ, jako v případě MŠ 

Sluneční, je nutné do 31. 8. 2016 zakoupit nezbytné vybavení – povlečení, prošívané soupravy, 

ručníky, matrace, hračky, kuchyňské vybavení, gastro nádoby na převoz stravy, hygienické, 

úklidové a čisticí prostředky, kancelářské potřeby, značkovače výpočetní technika, nářadí pro 

dílnu a zahradu, razítko, dále na zajištění internetového a telefonního připojení, zřízení 

bankovního účtu dosud bylo objednáno za 464 844 Kč + mzdové výdaje vč. sociálních výdajů 

za měsíc srpen 2016, celkové předpokládané výdaje 650 000 Kč a neinvestiční příspěvek na 

provoz do 31. 12. 2016 ve výši 350 000 Kč. Ve schváleném rozpočtu na rok 2016 nebyly 



výdaje pro MŠ Pitkovice rozpočtovány, bude tedy nutné přijmout a provést rozpočtové 

opatření, které bude projednáno v RMČ a na následujícím FV. V této souvislosti předseda FV 

požádal přítomné radní, resp. RMČ, aby u dalších staveb byly očekávané výdaje zahrnuty již 

při přípravě rozpočtu na příslušný kalendářní rok, kdy bude objekt dokončen. 
Pan radní Ing. Semeniuk seznámil členy s průběhem výstavby objektu MŠ a o venkovním areálu, kde 

budou do konce srpna umístěny herní prvky, o novém logu a o výmalbě obvodové zdi. Děti budou mít 

možnost využívat i okolí, které bude v rámci projektu „Park Pitkovické rybníky“ také upraveno.  

 

Usnesení 6. 

FV ZMČ Praha 22 bere na vědomí informaci o zřízení nové MŠ Pitkovice a jejím financování. 

 

5. Odpis pohledávek – ústní informace 

FV ZMČ projednal podrobné informace k návrhu na prominutí dluhu (poplatků z prodlení) paní 

M. Gábrišové ve výši 195 997 Kč, která si nyní podala žádost, uvedl vedoucí OE. Dlužné nájemné 

bylo již uhrazeno, jedná se o poplatky z prodlení z nájemného za rok 2005 a 2006 v Betlímku. 

Ostatním nájemcům byly dluhy z důvodu nemajetnosti odepsány již v minulosti. Prominutí projednala 

RMČ na 36. zasedání dne 13. 4. 2016 a zaujala k žádosti kladné stanovisko. 

 

Usnesení 7. 

FV ZMČ Praha 22 doporučuje ZMČ Praha 22 odpis pohledávky schválit 

4 pro, 0 proti, 0 se zdrželo – návrh byl přijat 

 
 

Návrh na prominutí dluhu Ing. Semeniuka vzniklého z přeplatku na odměnách za období listopad 

2014 až prosinec 2015 ve výši 189 884 Kč uvedl ZS Ing. Pařízek. V rámci diskuze bylo jednoznačně 

konstatováno, že práce vyšší hodnoty byla ze strany Ing. Semeniuka objektivně odvedena, což 

potvrdilo i stanovisko AK Červinka. Prominutí dluhu doporučila RMČ na svém 42. zasedání dne 27. 

7. 2016. 

 

Usnesení 8. 

FV ZMČ Praha 22 doporučuje ZMČ Praha 22 odpis pohledávky schválit 

3 pro, 0 proti, 1 se zdržel – návrh byl přijat 

 

6. Různé 

V rámci diskuze přítomných byla projednána finanční problematika v oblasti školství a dopravní 

infrastruktury. 

 

Na závěr předseda FV ZMČ Praha 22 Mgr. Jiří Matyášek poděkoval všem přítomným za účast a 

ukončil jednání FV ZMČ. 

 

 

 

 

 

Mgr. Jiří Matyášek 

předseda FV ZMČ Praha 22 

 

 

 

 

 

Zapsal: Ing. R. Petr, MPA – tajemník FV ZMČ Praha 22 

Ověřil: pan Ondřej Čermák – člen FV ZMČ Praha 22 


